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REPUBLIKA HRVATSKA 

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
KLASA: 024-02/24-02/1  

URBROJ: 238-27-04-01/02-24-15 

Samobor, 8. 2. 2024. 

 

ZAPISNIK 

28. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 8. veljače 2024. 

godine u prostoriji Centra za mlade BUNKER 
 

Sjednica je započela u 17.00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Sve vas lijepo pozdravljam, krećemo s prvom sjednicom u ovoj 

godini, a to je 28. sjednica. 

Kao što je to i uobičajeno da izvršimo prozivku, pa molim gđu Anu Huljev Domović da 

prozove vijećnike, da utvrdimo kvorum. 

 

ANA HULJEV DOMOVIĆ– Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Nika Fleiss, Irena Franceković, Sanja Horvat Iveković, 

Đurđica Jančikić, Martin Komes, Tatijana Lenart,  Željko Mataušić, Marko Matijaščić, Hrvoje 

Pemper, Marko Požgaj, Zvjezdana Sečen, Mihaela Slamar, Miran Šoić  

 

IZOČNI VIJEĆNICI: 

Goran Gorše, Ivan Horvat, Matija Hržić – opravdao izostanak, Marija Lindić, Darko 

Lisec – opravdao izostanak, Željko Stanec – opravdao izostanak  

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 15 vijećnika, a 6 izočno na 

sjednici, te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 28. sjednicu Gradskog 

vijeće Grada Samobora. 

 

DUŽNOSNICI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Valentina Horvat, Davor Bošković, Martina Kovačić, Jelena Sirovica, Aleksandar Mixich 

- pročelnici Grada Samobora 

- Ana Huljev Domović, voditeljica Odsjeka za stručne poslove gradonačelnice u Upravnom 

odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 

- Anja Franić Modrić, voditeljica Odsjeka za odnose s javnošću i informatičke poslove u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Zvjezdana Vlahović, referentica za administrativne poslove u Upravnom odjelu za opće, 

pravne i tehničke poslove 
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- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i 

tehničke poslove 

- javnost  

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda.  

Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda? 

Ako nema pitam tko je za ovakav prijedlog dnevnog reda (0. - 12.)? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

usvojilo sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

0. Verifikacije Zapisnika 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 20. 

prosinca 2023. godine  

1. Prijedlog odluke o zaduživanju Grada Samobora za kapitalni projekt izgradnja sportske 

dvorane i dogradnja OŠ Milan Lang 

2. Prijedlog odluke o zaduživanju Grada Samobora za kapitalni projekt izgradnja dječjeg 

vrtića u Perivoju 

3. Prijedlog odluke o zaduživanju Grada Samobora za kapitalni projekt ulaganje u PD 

Ivica Sudnik 

4. Prijedlog odluke o imenovanju članova Savjeta mladih Grada Samobora 

5. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o imenovanju parka u gradu Samoboru 

6. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o preimenovanju ulice u gradu Samoboru  

7. Prijedlog odluke o  osnivanju javnog dobra u općoj uporabi - nerazvrstane ceste u 

vlasništvu Grada Samobora  na kč.br. 609/1,  kč.br. 610/1 i  kč.br. 611/4, k.o. 

Klokočevec  

8. Prijedlog izmjene i dopune Plana mreže dječjih vrtića na području grada Samobora 

9. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o 

dopuni Statuta Dječjeg vrtića Grigor Vitez, Perkovčeva 88/I  

10. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o dopuni 

Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Grigor Vitez 

11. Izvješće o stanju zaštite od požara i stanju provedbe godišnjeg Provedbenog plana 

unapređenja zaštite od požara na području grada Samobora za 2023. godinu  

12. Ostale informacije.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora prelazi na rad po usvojenom 

Dnevnom redu.  

 

 

AD0.) 

MIRAN ŠOIĆ - Dajem na verifikaciju Zapisnik 27. sjednice Gradskog vijeća koju smo 

održali 20. prosinca 2023. godine. 

Ima li primjedaba na Zapisnik? 

Ako nema primjedbi zaključujem raspravu i predlažem da verificiramo Zapisnik 27. 

sjednice Gradskog vijeća održane dana 20. prosinca 2023. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 "za") 

donijelo  
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ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 20. 

prosinca 2023. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na naš Aktualni sat u kojem vijećnici mogu postavljati 

pitanja, tražiti obavijesti i davati prijedloge predsjedniku Gradskog vijeća, gradonačelniku, 

zamjenicima gradonačelnika, pročelnicima upravnih tijela Grada Samobora iz samoupravnog 

djelokruga Grada prema članku 129. Poslovnika Gradskog vijeća. 

 

ĐURĐICA JANČIKIĆ – Imam jedno pitanje za pročelnika Mixicha, u biti ponavljam 

svoje pitanje koje sam postavila prije dva mjeseca, ako mi možete odgovoriti. U kojoj fazi su 

radovi na rekonstrukciji, odnosno popravku dijela Kozarčeve ulice u Lugu Samoborskom? 

Budući da je tamo jedan dio praktički neupotrijebljen, to su velike rupe, znam da su sada 

vremenski uvjeti svakakvi, pa ako se to mora još čekati je li postoji mogućnost da se te rupe 

navezu s pijeskom, jer sada je to praktički neupotrjebljivo i opasno, možda bi čak trebalo i 

zatvoriti ulicu i samo ostaviti prolaz za stanare. 

 

ALEKSANDAR MIXICH – Imamo sretnu vijest, bio sam danas s predstavnikom 

izvođača radova, Komunalac je raspisao nabavu, radovi kreću vjerojatno u utorak od igrališta 

do onog raskrižja kod igrališta skroz do Betonke.  

 

Vijećnica Jančikić priča bez uključenog mikrofona pa to ne ulazi u zapisnik. 

 

ALEKSANDAR MIXICH – Onaj makadamski dio, ne on nije predviđen sada. 

 

PETAR BURIĆ – Samo kratka nadopuna. Makadamski dio nije sada predviđen zato 

jer ima jako puno parcela koje su neizgrađene, a imamo nekih naznaka da bi se moglo nešto 

graditi u bliskoj budućnosti pa da se sada ne asfaltira pa odmah raskopa nova cesta. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ -Nemam neko veliko pitanje, ali htjela bih da se na neki 

način ispravi nepravilnost u formiranju granica Gradske četvrti Južno naselje. S obzirom da 

stanujem u Ulici Samoborskih bratovrštvina, blok ulice i zgrade koje graniče s Gričem, odnosno 

s Ulicom Ferde Ivanščak, lijeva strana Zagrebačke prema Betonki završno s nekadašnjom 

Erbežnikovom, a danas se to zove Hrvatske bratske zajednice. Znači s lijeve strane Zagrebačke 

pa do Gradne taj zub zgrada spada u Južno naselje, što mi kao stanovnici tog kvarta smatramo 

neopravdano i tražimo da se razmotri promjena Gradske četvrti u Gradsku četvrt Centar. Djeca 

koja idu u školu s lijeve strane Zagrebačke idu u gornju školu pa bi bilo logično da i taj dio 

grada konačno se pripoji GČ Centar, a ne da je Južno naselje. Mi uistinu s Južnim naseljem i 

zgradama nemamo puno zajedničkog. Sada da ne skupljamo peticije i sve ostalo od jedne i 

druge gradske četvrti, molimo vas da to na neki način iskordinirate i da nas obavijestite da li je 

to moguće?  
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Drugo pitanje je ono pitanje koje se stalno vrti po medijima, a to je kada će biti 

Starogradska gotova, odnosno da li postoji neki završni rok? Nije da vas izazivam ali ljudi bi 

htjeli znati neki datum. Znam da će to biti negdje oko ljeta, ali da im barem damo informaciju. 

Treća stvar za koju ne znam da li će pitati gosp. Šoić ili ja, ali bili smo zajedno pitani 

od jedna naše mlade sugrađanke koja ima ukupno pet ili šest godina, ona je izvrsno dijete ali 

ima problema s motorikom. Pitala je da li postoji mogućnost da se u nekom od parkova ili 

barem u onom Parku kod kina postave igrala koja su prilagođena djeci koja imaju problema s 

motorikom? Znači, ona može eventualno koristiti mali tobogan i to je sve u tom parku, pa 

možda da se razmisli kada će se kupovati nova oprema za neko od igrališta da se kupe takva 

prilagođena igrala. 

 

PETRA ŠKROBOT – Zahvaljujem na prijedlogu i na pitanjima vezano za ovu temu 

granica gradskih četvrti, to ćemo razmotriti s pravnim odjelom da vidimo na koji način i kakva 

je procedura pa ćemo vas kontaktirati. 

Što se tiče Starogradske, rekla sam da više neću izlaziti s nekim prognozama, s obzirom 

na vremenske uvjete jako je teško to reći. Naravno da se intenzivno radi, a pročelnik će sada 

još dodati kako teku radovi na ovoj završnoj fazi, napokon smo u završnoj fazi, a cilj nam je da 

to bude gotovo što prije, a pročelnik će sada izvijestiti kojim intenzitetom se radi na 

Starogradskoj u ovom trenutku. 

Što se tiče dječjih igrala uzet ćemo to u obzir, ali isto tako bih istaknula da u Parku u 

Južnom naselju koji je trenutno u izgradnji se uzelo to u obzir i dio igrala je prilagođen za djecu 

s teškoćama i djecu s invaliditetom. Tako da definitivno tamo će biti igrala s tom namjenom, a 

uzet ćemo i to u obzir kod narudžbe sljedećih igrala da se uzmu takva igrala. 

 

ALEKSANDAR MIXICH – Vezano za Starogradsku neće biti ljeto sigurno, biti će 

proljeće. Radovi teku bolje nego što je očekivano, svakodnevno idemo na gradilište, imamo 

koordinacije, šefovi idu na gradilište, stišćemo maksimalno izvođača. Moram priznati da sam 

izuzetno zadovoljan tempom kojim se radi. Već sada kada se ide od strane od Gabreka prema 

centru može se vidjeti koliko se daleko odmaklo i samo da tako to potraje. Znači, jedini problem 

koji je bio imali smo onih devet izgubljenih radnih dana kada je petak pao snijeg, pa je sljedeći 

tjedan bilo minus dvanaest i minus četrnaest, pa se nije moglo raditi. Ove drugo sve jako dobro 

ide, radne su subote i brzo će biti Starogradska. 

 

ZVJEZDANA SEČEN – Imam jedno pitanje vezano za naselje Gmajna, to je gosp. 

Mixich vjerojatno isto za vas, Rakovečka Gmajna naselje u Gizniku, pola Giznik. Kada se 

planira tamo asfaltirati ceste i da li je to uopće u planu? 

Drugu što me zanima, pitala sam tu za vodovode i za priključke na vodu, bilo je rečeno 

da se obavljaju sastanci s Vodoopskrbom i odvodnjom. Zanima me, da li je što dogovoreno, 

kakve cijene koje bi mogli naši građani lakše podnijeti? Čula sam da samo ljudima koji su 

ilegalno priključeni njima opraštaju neke iznose, a što bi se onda moglo učiniti na ove nove da 

dobijemo ljude koji nisu kršili zakon, a da bude bolje i za njih. Je li išta po tom pitanju 

napravljeno i dogovoreno? 

 

ALEKSANDAR MIXICH – Odgovorit ću najprije za Gmajnu. Pratimo situaciju 

koliko se brzo izgrađuju parcele koje još nisu izgrađene u projekciji je ali u ovom proračunu 

trenutno nema u projekciji za 2024. godinu. 

 

PETRA ŠKROBOT – Što se tiče priključaka i ViO-a pratili ste vjerojatno situaciju u 

Gradu Zagrebu i njihovu odluku koju su donijeli vezano uz sufinanciranje priključaka. To je 

nešto što možemo razmotriti. Mi još nismo donosili takve odluke jer smo u razgovorima rekli 

da ćemo popratiti Grad Zagreb. Sam ViO ko ViO donio je ovu drugu odluku, koju ste 
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spominjali, vezano uz legalizaciju ilegalnih priključaka i nedavno su izašli s obavijestima na 

koji način se to sve radi, ali nisu donijeli nikakvu odluku, odnosno nije došlo do neke promjene 

oko cijene priključaka koliko sam upoznata na posljednjim sastancima. Konstantno imamo 

koordinacijske sastanke i sastanke s ViO po pitanju svih prekopa na području grada Samobora. 

Ono što mogu reći da eventualno možemo porazgovarati i možda dogovoriti neku suradnju na 

ovaj način ukoliko bi se Grad uključivao u taj dio da se sufinanciraju ti priključci ali to u nekom 

narednom periodu možemo raspravljati o tome. 

Što se tiče ostalog dijela bitno je istaknuti da je dosta dobra suradnja za sada s ViO, ali 

voljeli bismo da bude još bolje vezao uz ove projekte koje imamo. Ono što imamo u najavi 

moram istaknuti, već smo krenuli s označavanjem lokacija po Lugu, stari dio Luga bi trebao 

ubrzo ići u realizaciju. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja ili prijedloga? 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Postavila bih pitanje koje je sada aktualno, mislim 

da je ove godine nešto ranije započet proces upisa u dječje vrtiće, odnosno prijava za upis nove 

pedagoške godine. Zanima me kako će teći taj proces i da li to znači da će neki objekti, a tu 

potencijalnom govorim o novom objektu u Molvicama, eventualno krenuti u ovoj pedagoškoj 

godini već vrtić s radom? 

Drugo pitanje bi bilo vezano uz neke informacije koje smo čuli da u Domu zdravlja, 

navodno, Županija planira graditi podzemnu garažu. Ukoliko je to istina zanima me, da li će 

trebati mijenjati prostorno plansku dokumentaciju i da li je to moguće bez izmjene GUP-a takav 

projekt provesti?  

Nastavno na prethodno pitanje, možda u nekoj formi prijedloga, koliko sam informirana 

Grad Zagreb donio je Odluku o oslobađanju plaćanja priključaka za vodu za kućanstva, znači 

obiteljske kuće, i to retroaktivno, znači par godina unatrag, pa ukoliko će ići i Grad Samobor u 

tom smjeru da vidimo kako je to moguće isto u Samoboru provesti, s obzirom da znamo da ne 

upravljamo vodovodom. 

 

 PETRA ŠKROBOT – Ove godine kao što ste mogli vidjeti u medijima i na stranicama 

Grada vezano za upise u dječje vrtiće, evo danas smo baš obišli radove na Dječjem vrtiću u 

Molvicama, sutra nam u kontrolu na teren dolazi SAFU, s obzirom da se to financira iz fondova 

EU, radovi teku dobro, jedino što je malo ovo bio problem s okolišem jer je bilo dosta kiše, pa 

se nije moglo raditi vanjsko uređenje, a objekt je stvarno u završnoj fazi i upravo zbog toga se 

išlo ranije s upisima. Razmatrale su se varijante da li ići s upisima posebno za objekt u 

Molvicama, pa naknadno za ostale objekte. Ispostavilo se da to puno komplicira situaciju, i 

operativnu i za stručne timove i povjerenstva u vrtićima, a i za roditelje da bi nastala zapravo 

zbrka oko svega, pa da je najbolje provesti jedinstveni upis. Išli smo i pogledati kako se radilo 

kada se Pavučnjak otvarao, dakle identični jedinstveni upisi za sve, samo će na rješenjima 

roditeljima djece u Molvicama i u Krklecovoj biti navedeno da će ići u taj vrtić sa samim 

otvorenjem objekta.  

Ono što bi istaknula prema trenutnom stanju objekt u Molvicama bi trebao početi negdje 

s početkom petog mjeseca. Ono što smo gledali objekt kada bude gotov bilo bi šteta da stoji 

prazan do devetog ili desetog mjeseca, odnosno do devetog mjeseca, do početka nove 

pedagoške godine, te se iz tog razloga sada ubrzalo s upisima kako bi se stvarno pripremili 

uvjeti da odmah po završetku objekta djeca mogu ići u taj vrtić. Stvarno bi bilo šteta da završimo 

objekt i da on stoji prazan nekoliko mjeseci iz tog razloga su ove godine upisi ranije i iz ovog 

operativnog razloga kojeg sam prije objasnila. Tako da su to planovi za objekt u Molvicama i 

što je ključno i paralelno za sve ostale objekte, odnosno za Krklecovu. Trenutno stanje s 

radovima, da odmah povežem s odgovorom, sve je u skladu s planiranim rokovima i on bi treba 
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s početkom pedagoške godine također biti u funkciji. S ovime imamo novi broj mjesta oko sto 

sedamdeset novih mjesta što će sigurno poboljšati situaciju vezano uz mjesta u vrtiću. 

Ovo pitanje za ove priključke oko mogućnosti financiranja i retroaktivno tu se samo 

trebala napraviti analiza, odnosno vidjeti opće kakvo je stanje koje je broj priključaka, koliko 

bi to bilo financijsko opterećenje za proračun Grada Samobora, s obzirom na situaciju da 

stvarno imamo dosta tih stanja koji provodimo i da dosta tih stvari sufinanciramo pa moramo 

to dobro iz analizirati koliko bi to bilo dodatno opterećenje za proračun. Ako bi bilo dosta 

prostora da se i to razmotri i uvrsti kao jedna od dodatnih mjera pomoći naših građanima. 

Može, napravit ćemo analizu, provjeriti i onda donijeti odluku o tome, zašto ne. 

Što se tiče Doma zdravlja moram priznati da nemam tu informaciju, možda kolega 

Bošković ima informaciju ako je neki zahtjev došao na odjel, pa ako ima može dati odgovor na 

to pitanje. 

 

DAVOR BOŠKOVIĆ – Održali smo jedan sastanak između predstavnika Zagrebačke 

županije i mog upravnog odjela, diskutiralo se baš vezano na temu podzemne garaže i neke 

ozbiljne rekonstrukcije samog Doma zdravlja. Međutim, trebamo skupiti sve parametre na papir 

i onda odlučiti kako dalje, naravno sve će biti na Zagrebačkoj županiji a ne na Gradu Samoboru. 

Za neke ozbiljne priče tu definitivno moramo ići na promjenu prostorno planske dokumentacije.  

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

 DAVOR DANIČIĆ – Samo jedno kratko pitanje. Kada se očekuje završetak radova u 

Dječjem parku Južno naselje? 

 

 PETRA ŠKROBOT – Samo da se nadovežem na ovaj prethodni odgovor. Imat ćemo 

još više informacija sa Županije da odmah kažem da ću postati članica Skupštine Zagrebačke 

županije. Aktivirat ću svoj mandat kako bi iz prve ruke saznala detalje i zalagale se još dodatno 

za potrebe našeg grada. A što se tiče parka u Južnom naselju građevinski dio radova  je zapravo 

gotov, čeka se još spajanje na priključak struje i vode odnosno i još neki detalji. Ono što nam 

najviše, sad moramo pričekati,  sa sadnjom hortikulture koje trenutno ne možemo ići u sadnju 

jer nije sezona tih biljaka. Čim će vrijeme dopustiti te detalje onda će se taj segment još završiti. 

Dakle, voda i ovaj dio oko fontanice i priključci i hortikultura, vrlo brzo bi to moglo biti gotovo. 

Građevinski dio, kao što možete vidjeti kad prolazite da je već vidljivo. 

  

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? Ako nema, onda bi ja zaključio aktualni sat i prešao 

na točku dnevnog reda. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat te se 

prelazi na rad po usvojenom Dnevnom redu. 

 

 

AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o 

zaduživanju Grada Samobora za kapitalni projekt izgradnja sportske dvorane i dogradnja OŠ 

Milan Lang. 

 

Molim gđu Jelenu Sirovicu, pročelnicu Upravnog odjelu za financije da u ime 

predlagatelja da obrazloženje po sve tri točke dnevnog reda, a po svakoj točki ćemo otvoriti 

raspravu. 
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JELENA SIROVICA - Daje uvodno obrazloženje po sve tri točke dnevnog reda, a koje 

su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

  

ĐURĐICA JANČIKIĆ – Nemam neko pitanje već je to više kao konstatacija, a javljam 

se u ime Kluba vijećnika HSS-a i želim iznijeti naše zajedničko mišljenje. Drago nam je što je 

konačno došlo, odnosno pomaknula se s mrtve točke, ta realizacija projekta izgradnje dvorane 

u Bregani i nadogradnja škole, budući da je taj projekt bio gotov u prošlom mandatu. Znači, 

nekih četiri ili pet godina taj je projekt gotov, pa smatramo da se izgubilo dosta vremena. Znači, 

tri godine smo izgubili da bi u konačnici opet dignuli kredit, a plus toga malo nam je to čudno, 

jer Grad posluje s pozitivom i prenose se sredstva iz godine u godinu, a sada opet moramo uzeti 

kredit da bi se to realiziralo. Drago nam je da se s time krenulo i da ćemo konačno dobiti 

dvoranu, isto kao i vrtić u Perivoju i Planinarski dom, ali smatramo da je izgubljeno previše 

vremena. 

 

 PETRA ŠKROBOT – Kada ste tako dobro upućeni onda sigurno znate postojala je i 

suglasnost i sve je bilo u skladu s novim normativima Ministarstva znanosti i obrazovanja i 

odmah se moglo krenuti, sve je bilo do te mjere spremljeno. Očito nemate baš potpunu 

informaciju, jer ne znam što smo mi onda sve ovo vrijeme radili. Namjerno smo zasigurno 

stopirali projekt, osobito u Bregani gdje sam eto slučajno i pohađala tu OŠ, i zaista to bi bio 

sigurno projekt kojeg bi stopirala, samo zato što je pripremljen od strane bivše vlasti. Kada 

iznosite takvu činjenicu onda detaljnije malo istražite i informirajte se. Sigurna sam da nitko od 

nas za ovakve kapitalne projekte, koji su toliko velike vrijednosti, da ima toliko novaca na 

računu da može samostalno raditi sigurno se ne bi išli zaduživati, kao što vi pokušavate 

insinuirati. Tako da eto, drago mi je što se slažete i što vam je drago da se projekt realizira, ali 

ipak bi morali malo bolje istražiti detalje. Ono što ću samo reći, ako je sve tako bilo spremno 

zašto onda to niste napravili kad ste trebali. 

 

 MARKO MATIJAŠČIĆ – Znam da ne smijem davati direktne zadatke, ali zamolit ću 

kada se izlazi s ovakvim nekim stvarima van, ali bih molio za iduću put za ovu sjednicu, koliko 

je od vaših pripremljenih projekata HSS-a u tom velebnom mandatu bilo spremno u budžetu 

novaca. Budite hrabri izađite van pa recite sve je bilo spremno, evo, baš me zanima. 

Evo, nemam što drugu reći, ovako jeftini politički poeni da uđe nešto u zapisnik, pa dajte to je 

sramota. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Da se malo strasti smire, važno je da se projekti 

odvijaju i da napokon u području školstva imamo tako jake projekte, dugo se čekalo ali neka se 

dočekalo. Znamo da je u procesu izrada projekta, odnosno raspisivanje nabave za izgradnju, 

odnosno dogradnju škole na području vojarne i trebamo se svi zajedno veseliti da smo došli do 

toga. To su dosta kompleksni poduhvati i traje to, na žalost, nekoliko godina i treba se suočiti s 

činjenicama da mi prije nekoliko godina, odnosno Ministarstvo obrazovanja, tj. država, nije 

ispregovarala na vrijeme kada su bili pretpristupni razgovori da može EU financirati projekt 
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dogradnje i izgradnje škola pa se to moralo čekati. Dakle, da je Ministarstvo obrazovanja uopće 

dobilo suglasnost da može financirati takve projekte, odnosno prijavljivati ih na proračun EU, 

to je trajalo cca dvije ili tri godine, koliko se sjećam. U međuvremenu neke stare suglasnosti, 

koje su bile prema meni dostupne informacije, su se morale mijenjati. Tako da ja ovdje ne mogu 

govoriti da je netko zaustavljao neki projekt, to bi bilo opet iluzorno, opet ne mogu reći da neki 

projekti nisu bili pripremljeni, svaka strana ima nešto svoje, ali kažem ovdje je trebalo odraditi 

neke nove suglasnosti jer su se parametri mijenjali zbog toga što je Ministarstvo dobilo 

odobrenje da financira odnosno da može provoditi natječaje koji će biti financirani od strane 

EU, ali su se onda tu i mijenjali parametri na koji način treba uopće izgraditi i preurediti 

projekte. 

 Ovih dana je isto tako prijavljena isto tako dogradnje OŠ Milan Lang u Bregani na te 

EU projekte. Da li je moguće da se onda ovaj iznos kredita može i smanjiti ukoliko to prođe, 

kao što je prošla škola u vojarni na natječaj EU? 

 

 PETRA ŠKROBOT – Dakle, kada se dobije suglasnost ministarstva na suglasnosti je 

već navedeno koji postotak sufinanciranja bi bio iz fondova EU. Ono što nam je ministarstvo 

dostavilo jest da je 100% sufinanciranje dogradnje škole od prihvatljivih troškova i 53,45% 

sufinanciranje prihvatljivih troškova za sportsku dvoranu. To je bio zadnji dokument s kojim 

smo aplicirali na fondove EU. Kod škole u vojarni sve što je pisalo na suglasnosti koju je izdalo 

ministarstvo takav iznos sredstava sufinanciranja smo dobili i fondova EU. Sada čekamo tu 

odluku, hoće li i za školu u Bregani i za sportsku dvoranu to biti u toj mjeri, ovisno o tome 

postoji mogućnost da ovaj kredit se mijenja, odnosno da ovaj iznos neće biti potrošen, odnosno 

iskorišten u cijelosti. Dakle, mi ćemo zatražiti, a ono što je ključno da što prije idemo prema 

ministarstvu i vladi, a naravno kada dobijemo taj kredit mi ga ne moramo iskoristiti u cijelosti 

ukoliko nam se iz fondova EU odobri više sredstava od planiranih. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

zaduživanju Grada Samobora za kapitalni projekt izgradnja sportske dvorane i dogradnja OŠ 

Milan Lang. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o zaduživanju Grada Samobora za kapitalni projekt izgradnja sportske dvorane i dogradnja OŠ 

Milan Lang u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluka o zaduživanju Grada Samobora prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o 

zaduživanju Grada Samobora za kapitalni projekt izgradnja dječjeg vrtića u Perivoju. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

zaduživanju Grada Samobora za kapitalni projekt izgradnja dječjeg vrtića u Perivoju. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o zaduživanju Grada Samobora za kapitalni projekt izgradnja dječjeg vrtića u Perivoju u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluka o zaduživanju Grada Samobora prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na treću točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o 

zaduživanju Grada Samobora za kapitalni projekt ulaganje u PD Ivica Sudnik. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

zaduživanju Grada Samobora za kapitalni projekt ulaganje u PD Ivica Sudnik. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o zaduživanju Grada Samobora za kapitalni projekt ulaganje u PD Ivica Sudnik u tekstu kao 

što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluka o zaduživanju Grada Samobora prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o 

imenovanju članova Savjeta mladih Grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za izbor i imenovanja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

 Otvaram raspravu. 
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 Ima li pitanja? 

 

 LUKA BIŠĆAN – Obavještavam da odustajem od kandidature za izbor kandidata 

Savjeta mladih Grada Samobora na kojoj sam listi. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Pitam da li vijećnici prihvaćaju odustajanja Luke Bišćana od 

kandidature.  

 Nakon provedenog glasovanja vijećnici su jednoglasno (15 „za“) prihvatili 

odustajanje Luke Bišćana od kandidature za Savjet mladih. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Dajem na glasovanje izbor kandidata savjeta mladih s popisa važeće 

kandidature, sad ih imamo sedam nakon ovog odustajanja, na način da se o svakom članu 

pojedinačno glasa. 

 

Stavljam na glasovanje kandidata Luku Komesa. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće većinom glasova (14 „za“ i 1 

„suzdržan“) izabire Luku Komesa za člana Savjeta mladih Grada Samobora. 

 

Stavljam na glasovanja kandidata Paula Dragozeta. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće većinom glasova (14 „za“ i 1 

„suzdržan“) izabire Paula Dragozeta za člana Savjeta mladih Grada Samobora. 

 

Stavljam na glasovanje kandidata Valentina Vlahović. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće većinom glasova (14 „za“ i 1 

„suzdržan“) izabire Valentina Vlahovića za člana Savjeta mladih Grada Samobora. 

 

Stavljam na glasovanje kandidata Jana Matovića. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće većinom glasova (14 „za“ i 1 

„suzdržan“) izabire Jana Matovića za člana Savjeta mladih Grada Samobora. 

 

Stavljam na glasovanje kandidata Frana Novaka. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće većinom glasova (14 „za“ i 1 

„suzdržan“) izabire Frana Novaka za člana Savjeta mladih Grada Samobora. 

 

Stavljam na glasovanje kandidata Ivana Ložnjaka. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće većinom glasova (14 „za“ i 1 

„suzdržan“) izabire Ivana Ložnjaka za člana Savjeta mladih Grada Samobora. 

 

Stavljam na glasovanje kandidatkinju Hanu Matović. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće većinom glasova (14 „za“ i 1 

„suzdržan“) izabire Hanu Matović za članicu Savjeta mladih Grada Samobora. 

 Nakon  provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora većinom glasova (14 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo je sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o izboru članova Savjeta mladih Grada Samobora, a koja je sastavni dio ovog zapisnika. 
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AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o izmjeni 

Odluke o imenovanju parka u gradu Samoboru. 

Tu nam je pročelnica Martina Kovači nazočna pa ako će biti pitanju može vam dati 

odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjeni Odluke o imenovanju parka u gradu Samoboru. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o izmjeni Odluke o imenovanju parka u gradu Samoboru u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjeni Odluke o imenovanju parka prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je sastavni dio. 

 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o izmjeni 

Odluke o preimenovanju ulice u gradu Samoboru.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjeni Odluke o preimenovanju ulice u gradu Samoboru.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o izmjeni Odluke o preimenovanju ulice u gradu Samoboru u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 
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 Tekst Odluke o preimenovanju ulice u gradu Samoboru prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je sastavni dio. 

 

 

AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedma točku dnevnog reda – Prijedlog odluke 

o  osnivanju javnog dobra u općoj uporabi - nerazvrstane ceste u vlasništvu Grada Samobora  na 

kč.br. 609/1,  kč.br. 610/1 i  kč.br. 611/4, k.o. Klokočevec.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveo je: 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, a Odbor za komunalnu 

djelatnost nije održao sjednicu zbog nedostatka kvoruma. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke 

o  osnivanju javnog dobra u općoj uporabi - nerazvrstane ceste u vlasništvu Grada Samobora  na 

kč.br. 609/1,  kč.br. 610/1 i  kč.br. 611/4, k.o. Klokočevec.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o  osnivanju javnog dobra u općoj uporabi - nerazvrstane ceste u vlasništvu Grada Samobora  na 

kč.br. 609/1,  kč.br. 610/1 i  kč.br. 611/4, k.o. Klokočevec, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst Odluke o osnivanju javnog dobra prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda – Prijedlog izmjene i dopune 

Plana mreže dječjih vrtića na području grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjene i 

dopune Plana mreže dječjih vrtića na području grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo sljedeće 
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IZMJENE I DOPUNE PLANA 

 

mreže dječjih vrtića na području grada Samobora, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Izmjena i dopuna Plana mreže dječjih vrtića prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je sastavni dio. 

 

 

AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda – Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o dopuni Statuta Dječjeg vrtića 

Grigor Vitez, Perkovčeva 88/I.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o dopuni Statuta Dječjeg vrtića 

Grigor Vitez, Perkovčeva 88/I.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o dopuni Statuta Dječjeg vrtića 

Grigor Vitez, Perkovčeva 88/I., u tekstu kao što je dano u materijalu za sjednicu. 

 Tekst Prijedloga statutarne odluke o dopuni Statuta prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je sastavni dio. 

 

 

AD10.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda – Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog pravilnika o dopuni Pravilnika o unutarnjem 

ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Grigor Vitez. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog pravilnika o dopuni Pravilnika o unutarnjem 

ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Grigor Vitez. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o dopuni Pravilnika o unutarnjem 

ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Grigor Vitez. u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Prijedloga pravilnika o dopuni Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

Dječjeg vrtića Grigor Vitez prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD11.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda – Izvješće o stanju zaštite 

od požara i stanju provedbe godišnjeg Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na 

području grada Samobora za 2023. godinu.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o stanju zaštite 

od požara i stanju provedbe godišnjeg Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na 

području grada Samobora za 2023. godinu.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo sljedeći 

 

IZVJEŠĆE 

 

o stanju zaštite od požara i stanju provedbe godišnjeg Provedbenog plana unapređenja zaštite 

od požara na području grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu.  

 Tekst Izvješća o stanju zaštite od požara i stanju provedbe prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je sastavni dio. 

 

 

AD12.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda – Ostale informacije. 

 

 Ima li pitanja ili prijedloga? 

 

 Ako se nitko ne javlja zahvaljujem se na odazivu na današnjoj sjednicu i vidimo se 

uskoro na sjednici, jer su velike aktivnosti pred nama. 
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S obzirom da se nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je iscrpljen, 

predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje 28. sjednicu Gradskog vijeća Grada 

Samobora. 

 

Dovršeno u 18.00 sati. 

 
 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl. iur.  Miran Šoić  

 


